

**AANWEZIGHEID/VERTONSCULDIGING:**

|                   | <b>Aanwezigheid</b> | <b>Verontschuldigd</b>             |
|-------------------|---------------------|------------------------------------|
| Voorzitter        | Jill Mols           |                                    |
| Chiro Viersel     | Rik Fosseze         |                                    |
| Scouts Pulle      | Manon Stragier      | Marie Hofmans<br>Amelie Van Sichem |
| Chiro Massenhoven | Lieza Coppens       | Gilles Michiels                    |
| Jeugdhuis         |                     | Maarten Struyf                     |
| Chiro Zandhoven   |                     | Toon Yperman<br>Ruben Smits        |

**HET LOGO VOOR DE T-SHIRTS/TRUIEN**

De jeugdraad wil T-shirts en truien laten ontwerpen met een nieuw logo voor de jeugdraad.

Jelle gaat eens horen of de tekenacademy van Pulle niet wil meewerken/ nadenken.

Rik heeft logo's ontworpen en zet deze in de Facebookgroep voor feedback van de leden.

We wachten op nog eventuele logo voorstellen (Gilles, Jill?)

De deadline is niet dringen, maar zou wel fijn zijn om in het najaar te laten drukken.

**EVALUATIE GALABAL: GESLAAGDE EDITIE! (dankjewel aan de organiserende leden!)**

Financieel: rekening van brouwer moet nog gekregen worden. Momenteel 800 euro inkomsten.

De winst (max. 100 euro) is tegemoetkoming voor de aspiranten die kwamen werken op het galabal.

Jelle controleert of we een bankrekening hebben voor de jeugdraad.

Foto's van het galabal staan in het evenement.

WERKPUNTEN: Meer opkomst gevraagd voor op en afbouw & shiftenlijst vroeger communiceren

**SPORTACTIVITEIT VOOR DE ZOMER:**

Werkgroep sport moet volgende vergadering aanwezig zijn zodat de sportactiviteiten voor de zomer besproken kunnen worden.

**OPKOMST JEUGDRAAD:**

Aan- en afwezigheden worden terug bijgehouden. Minstens 1 vertegenwoordiger van de vereniging moet aanwezig zijn. Dit moet niet altijd dezelfde persoon zijn!

Mensen die niet meer betrokken zijn in de Jeugdraad werden verwijderd uit de Facebookgroep.

De mensen die lid zijn van de groep worden verwacht enthousiast mee te werken.

Officiële leden van de jeugdraad:

|                 |   |
|-----------------|---|
| Onafhankelijk   | Jill Mols<br>Floris Hofmans<br>Matthias Dillen  |
| Jeugdhuis       | Gilles Defryn<br>Maarten Struyf   |
| Massenhoven     | Kaat de Meuter<br>Mats Sterkens<br>Vervangen door Lissa Koppens & Gilles Michiels             |
| Viersel         | Jonas Verrijkt<br>Jorrid Van den Branden<br>Roel Lambert/ Jorrit van den Branden<br>Rik Fosse |
| Chiro Zandhoven | Toon Yperman<br>Ruben Smits<br>Lieselot Van der Meirsch                                       |
| Scouts Pulle    | Amelie van Sichem<br>Elias Herszkorn (Marie Hofmans)<br>Vervangend Lid Manon Stragier         |
| KLJ Pulderbos   | Marthe Oorts<br>Astrid De Voght   |
| KLJ Zandhoven   | Arthur de Schutter<br>Marijn van Hoven<br>Vervangers gezocht!                                 |

#### **CULTUURRAAD:**

De cultuurraad van Zandhoven wil kijken hoe ze jongeren kunnen betrekken bij cultuur.

Wat is cultuur voor de jeugd en is er misschien een samenwerking mogelijk?

Ideeën: Zomerbar met lokale/akoestische bandjes op terrein van jeugdbewegingen? Soort van concertentocht? Alternatief festival 'rondom de molen' met ondersteuning van jeugdraad?

Als er meerdere aanwezigen zijn op de vergadering worden deze ideeën besproken en worden de leden van de cultuurraad uitgenodigd om eens vrijblijvend langs te komen.

#### **VARIA:**

Facebookpagina van cultuurraad

Communicatieverantwoordelijke aanstellen en nieuwe foto van de jeugdraad.

Blokpunt komt terug in de sporthal, wifi is terug in orde!!

Joth-huis is ook studieplek, maar wel voor enkel middelbare school

Facebookpost op pagina van jeugdraad zandhoven

#### **VOLGENDE JEUGDRAAD:**

De organisatie Avansa komt langs, dus we zouden graag aanwezigheid hebben van de jeugdraad.

Meer informatie [www.avansa-kempen.be](http://www.avansa-kempen.be)

**Volgende datum: 13/07 om 20u!**